



Bedding Plants

شتلات الزهور الموسمية

يسعدنا أن نقدم لكم برشور تعريفى بمنتجات البستان والأرشادات الهامة لعمليات البستنة
وتقبلو تحياتنا ;;;

- * تحتاج شتلات الزهور الموسمية تهيئة مكان الزراعة بالحديقة بحفر خندق بعمق 20 سم بالمساحة المراد زراعتها.
- * عمل خليط مناسب يتكون من 70 % رمل و 30 % بتموس وإضافة له 75 جرام NPK لكل 100 لتر تربة ويقلب الخليط ويوضع بمكان الزراعة ويفضل تغيير التربة كل 3 سنوات.
- * تربة البستان لأعمال البستنة - متوفرة في معارضنا.
- * أفضل أنواع الري بالتنقيط إذا لم يتوفر ري بالتنقيط غمر خفيف ، (الري عن طريق الرش غير مناسب).

We are happy to present to you an introductory brochure about Bedding plant products and it's important instructions for gardening operations.

Greetings;;;

- * Seasonal flower seedlings need to prepare the planting place in the garden by digging a trench 20 cm deep in the area to be planted.
- * Albustan horticultural substrate for gardening works - available in our showrooms.
- * You can make a suitable mixture consisting of 70% sand and 30% peat moss and add NPK 75 grams per 100 liters of soil and stir the mixture and place it in the planting site and it is preferable to change the soil every 3 years.
- * The best type of irrigation is drip irrigation if its not available, irrigate by manually (Sprinkler irrigation not suitable).

البستان فخامة للمكان
Al Bustan, the home of luxury

